
ازهرگونهقانونجدیدیبرایتشدیدمجازاتحمایتمیکنیم
پای قتل رومینا به نشست خبری سخنگوی شورای نگهبان باز شد

»قتل هایی همچون قتل رومینا اشــرفی 
فقط بــا یک قانــون حل نمی شــود. در 
حقیقت زمینه های فرهنگی و اجتماعی 
و اقتصادی دارد. باید تلاش کرد تا نواقص 
جبران شود«. این مطلب را دکتر عباسعلی 
کدخدایی ســخنگوی شــورای نگهبان 
در نشســت خبری خود اعــلام کرد. وی 
درباره قتل رومینا اشــرفی و ارتباط آن با 
عدم تصویب لایحــه حمایت از کودکان و 
نوجوانان گفت: واقعیت این است که این 
جنایت نابخشودنی است و امر خلاف شرع 
و قانون اساسی است و امر غیرانسانی بود و 
ما انزجار خــود را از این گونه جنایاتی که 
اتفاق افتاده است، اعلام می کنیم، اما این 
جنایت ها فقط با یک قانون حل نمی شود. 
زمینه های فرهنگی و اجتماعی و اقتصادی 
دارد. باید تلاش کرد تا نواقص جبران شود. 
آنچه مربوط به ماســت لایحه حمایت از 
اطفال و نوجوانان است که ارتباط مستقیم 
با مسئله ندارد و این لایحه سال ۹۷ برای ما 
در یک نوبت آمده که ایرادی داشته و بعد از 
۸ الی ۹ ماه بعد باز هم یک ایراد در آن بوده 
اســت. کدخدایی افزود: قصوری از طرف 
شورای نگهبان در خصوص قانون حمایت 
از کودکان و نوجوانان نبــوده و ما ایرادات 
را گفتیم و مجلس می توانست به صورت 
دو فوریتی یا شــکل دیگری برای ما آن را 
ارسال کند و ارتباطی بین لایحه و جنایت 
نمی بینم. سخنگوی شــورای نگهبان در 

پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه »با توجه به 
قتل رومینا اشرفی در روزهای اخیر و طرح 
انتقاداتی نسبت به بحث مجازات پدر آیا به 
نظر شما به عنوان سخنگوی شورا، جا برای 
اصلاح قانون مجازات در این زمینه وجود 
دارد و این امر چقدر ضروری است؟ گفت: ما 
آمادگی خود را از هر گونه قانون جدیدی که 
برای تشدید مجازات این افراد باشد، اعلام 
می کنیم. ســعی می کنیم در کوتاه ترین 
فرصت اعــلام نظر کنیم و اگر مشــکل با 
قانون حل می شود، شورای نگهبان خود 
را موظف می داند در این زمینه گام بردارد.

ابهامات نسبت به تعهدات به 

صندوق بین المللی پول رفع نشد
سخنگوی شورای نگهبان همچنین درباره 
لایحه اصلاح قانون پولی و بانکی کشور و 
نظر شورا درباره حذف ۴ صفر از پول ملی 
گفت: لایحه حذف چهار صفر از پول ملی 
در جلسات شــورای نگهبان بررسی شد و 
در تبصره یک این طــرح تعهداتی در برابر 
صندوق بین المللی پول ایجاد شده بود که 
شورای نگهبان اعلام کرد این تعهدات به 
روشنی مطرح شود و دارای ابهام است. وی 
تصریح کرد: در جلساتی که با آقای همتی 
رئیس کل بانک مرکــزی پیرامون لایحه 
حذف چهار صفر داشتیم، ابهامات نسبت 

به تعهدات به صندوق بین المللی پول رفع 
نشد و این ابهامات را به مجلس اعلام کردیم 

و پس از رفع آن ها اعلام نظر می کنیم.
اعتراضی  مدارک تحصیلی 

صحیح است
سخنگوی شورای نگهبان در ادامه درباره 
ادعای یک نماینده مجلس دهم مبنی بر 
عدم اعتبار مدرک تحصیلی هشت منتخب 
مجلس یازدهم گفت: تاکنــون به غیر از 
گزارشــی که درباره منتخب مردم تفرش 
دریافت کردیم، دیگر گزارشی به دست ما 
نرسیده و آنچه که مطرح می شود صرفاً در 
فضای مجازی است. وی با بیان اینکه در 

همین رابطه مطالب گوناگونی در فضای 
مجازی مطرح شــد، بیان داشت: یکی از 
نمایندگان مجلس نســبت به رقیب خود 
گزارشــی را اعلام کرد که ما آن گزارش 
را پیگیــری کردیــم، اما متوجه شــدیم 
مدارک تحصیلی آن فردی که نســبت به 
آن اعتراض شده صحیح است. کدخدایی 
گفت: ما این مسئله را به نماینده معترض 
اعلام کردیم، اما این نماینده در پاسخ به ما 
گفت که این فرد در دوران تحصیلی خود 
خوب درس نخوانده است که این مسئله 
قابل پذیرش نبود چرا که می توان ایراد را 

به سایر افراد هم گرفت.
به آقای رئیس جمهور احتمالاً 

گزارش دقیق نمی رسد
وی در پاسخ به سوالی درباره اینکه رئیس 
جمهور اخیراً گفته که شــورای نگهبان 
با وزارت کشــور هماهنگــی لازم را برای 
الکترونیکــی برگــزار کــردن انتخابات 
نداشــتند، گفت: به آقای رئیس جمهور 
احتمالاً گزارش دقیق نمی رسد. به گفته 
خود وزیر محترم کشــور ارتباطات خوبی 
بین شورای نگهبان و وزارت کشور وجود 
دارد. احراز هویت برای نخســتین بار در 
انتخابات اخیر با همکاری شــورا و وزارت 
کشــور کاملًا الکترونیکی برگزار شــد. 
برای بخش های دیگر درصــورت تأمین 
 امنیت آرا مشــکلی با الکترونیکی شدن

 نداریم.

حقوقسربازها۲۰درصد
اضافهشد

مهر: رئیس اداره سرمایه انسانی ستادکل نیروهای 
مســلح، از افزایش ۲۰ درصدی حقوق سربازان 
خبر داد و گفت: به زودی خبرهای خوشــی برای 
مشــمولان غایب و کنکوری اعلام می شود. امیر 
دریادار دوم غلامرضارحیمی پور اظهار کرد: شیوع 
بیماری ها در پادگان ها کمتر است؛ چون بهداری ها 
فعال تر هســتند. همه پادگان ها پزشک دارند و 
تمام سربازها معاینه می شوند و به دارو و امکانات 
دسترسی آسان دارند و البته که یگان های نظامیدر 
حالت آماده باش هستند. وی افزود: طبق آخرین 
آمار ۵۴ نفر از سربازان به کرونا مبتلا شدند و به غیر 
از این تعداد شیوع خاصی در پادگان ها نداشتیم 
و بیماری کنترل شــد و مشــکلی در هیچ مرکز 
آموزشی دیده نشــد. رئیس اداره سرمایه انسانی 
ستاد کل نیروهای مسلح تصریح کرد: خوشبختانه 
بیماری در پادگان ها مخصوصــاً در حوزه مراکز 
آموزشی سرباز کنترل شده است. فاصله اجتماعی 
رعایت می شــود، مراکز تجهیز و توجیه شــدند، 
سربازان هم جوان و قدرتمند هستند و بیماری در 
این سنین کمترین فراگیری را دارد. خوشبختانه 

در این موضوع اتفاق خاصی رخ نداده است.

شهروندانبدونماسکوارد
اتوبوسنشوند

شهرخبر: مدیرعامل شرکت واحد اتوبوس رانی 
تهران، با اشاره به اینکه با توجه به عادی شدن روال 
کسب وکارها، میزان استفاده از ناوگان اتوبوس رانی 
زیاد شده اســت، از لزوم اجرای پروتکل استفاده 
اجباری از ماســک در حمل ونقــل عمومی خبر 
داد. وی بــا اعلام اینکه اقدامات پیشــگیرانه این 
شرکت در سه ماه گذشــته براساس پروتکل های 
ابلاغی ســتاد فرماندهی مدیریت بیماری کرونا 
انجام شــده اســت، گفت: ازجمله این اقدامات، 
ضدعفونی کردن اتوبوس ها در تمام مبادی خطوط، 
قبل از سوارشدن مسافران است که با همان جدیت 
روز اول و دقت بیش ازپیش ادامــه دارد. محمود 
ترفع، با تاکید بر اینکه با توجه به عادی شدن روال 
کسب وکارها، میزان استفاده از ناوگان اتوبوس رانی 
زیاد شــده اســت، افزود: هر چند آمار مسافران 
اتوبوس نسبت به روزهای مشابه سال گذشته 63 
درصد کاهش نشــان می دهد اما در خطوط انبوه 
بر تندرو که طول مسیر زیادی دارند، مردم اقبال 
بیشتری دارند و در ساعات پیک، میزان استفاده از 

این خطوط زیاد است.

گلایهمحیطزیستازنداشتن
بالگرداطفایحریق

باشگاه خبرنگاران جوان: فرمانده یگان حفاظت 
محیط زیست درخصوص مشکلات موجود برای 
مهار آتش سوزی مراتع استان کهگیلویه وبویراحمد 
اظهار کرد: متأسفانه حجم آتش سوزی در مناطق 
مختلف به ویژه مناطق حفاظت شده محیط زیست 
طی چند روز گذشته چشمگیر بوده است. سرهنگ 
جمشیدمحبت خانی افزود: این آتش سوزی عامل 
انسانی دارد که از منطقه آزاد شروع و بعد به مناطق 
حفاظت شده محیط زیست رســیده است. وی با 
بیان اینکه در صورت بــروز حادثه معمولاً بالگرد 
را از مدیریت ســتاد بحران درخواست می کنیم، 
افزود: بالگردی که مجهز به سبد آب باشد در اختیار 
نداریم و با پیگیری های سپاه پاسداران قرار است 
دو بالگرد مجهز به سبد آب به منطقه اعزام شود. 
وی مطرح کرد: دو بالگردی که اکنون در منطقه 
وجود دارند، تنها می توانند نیروهای محیط زیست 

و افراد را جابه جا کنند.

لزومپیشگیریازحضورافراد
علامتداردرادارهها

ایرنا: فرمانده ســتاد مقابله بــا کروناویروس در 
تهران با توجه به تغییر الگوی کاری ادارات، تاکید 
کرد: با توجه به اینکه هنوز شــرایط در تهران به 
نقطه مطلوب قطعی نرسیده است، هر گونه تغییر 
در الگوی اداری، شــهری و مدنی بایــد همراه با 
رعایت استانداردهای قبلی و اجرای شیوه نامه های 
بهداشــتی و حفاظتی صورت گیــرد و کماکان 
ملاحظات بهداشتی جدی تر مورد توجه قرار گیرد. 
علیرضا زالی، با اشاره به نظارت های کارشناسان 
بهداشت محیط و حرفه ای سه دانشگاه پایتخت 
از بخش های اداری، به کارمنــدان توصیه کرد: از 
حضور در مراکز پرتجمع نظیر نمازخانه، رستوران 
و... اجتناب شــود تا احتمال ابتلا بــه بیماری به 

حداقل برسد.

امتحاناتشهریورماه
برقراراست

فارس: رئیــس مرکز ســنجش و پایش کیفیت 
آموزشی اظهار کرد: آموزش مجازی، سابقه طولانی 
در دنیا دارد و چیز جدیدی نیست که در کشور ما 
ابداع شده یا به کار گرفته شده باشد؛ در گذشته هم 
بعضی از واحدهای آموزشــی وارد این آموزش ها 
شــده بودند که به عنوان آموزش مکمل از روش 
آموزش الکترونیکی اســتفاده می کردند. خسرو 
ســاکی افزود: از ســتاد مدیریت بیماری کرونا و 
کمیته آموزش وپرورش مجــوز گرفتیم که برای 
آزمون های سرنوشت ساز امتحان حضوری گرفته 
شــود و امتحانات 1۰ پایه نیز در اختیار شورای 

مدرسه قرار گیرد و نظر معلم مدنظر است.
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تصادف شدید در بزرگراه آزادگان 

سوختگی3نوجواندرحادثه
رانندگی

سخنگوی ســازمان آتش نشــانی تهران، از 
تصادف شدید در بزرگراه آزادگان نرسیده به 
پل شهیدکاظمی و سوختگی سه نوجوان در 
پی این حادثه خبر داد. جــلال ملکی اظهار 
کرد: ساعت 1۷: 3۸ یک مورد حادثه تصادف 
در مســیر شــرق به غرب بزرگــراه آزادگان 
نرســیده به پل شــهیدکاظمی به ســامانه 
1۲۵ اعلام می شــود. وی افزود: بلافاصله دو 
ایستگاه آتش نشــانی در کمتر از چهار دقیقه 
به محل اعزام می شــوند و مشاهده می کنند 
که تصادف بین یک دستگاه اتوبوس شخصی 
و یک دستگاه موتورســیکلت رخ داده است. 
سخنگوی سازمان آتش نشانی بیان کرد: این 
اتوبوس در هنگام حرکت به دلایل نامشخصی 
با یک موتورسیکلت که سه راکب داشته است 
برخورد می کند که این راکبان نوجوانانی بین 

16 تا 1۷ ساله بوده اند. 
ملکی گفت: متأسفانه موتورسیکلت کاملًا در 
زیر اتوبوس قرار گرفته و شعله ور شده بود اما 
خودروهای عبوری متوجه این قضیه می شوند 
و همزمان که به پلیس، اورژانس و آتش نشانی 
اطلاع می دهند، این افــراد را از زیر اتوبوس 
خارج می کنند. وی ادامه داد: هر ســه راکب 
دچار سوختگی شدیدی شده بودند به گونه ای 
که برای انتقال آن ها به مراکز درمانی عوامل 
اورژانس از بالگرد )امدادهوایی( استفاده کردند. 
سخنگوی سازمان آتش نشــانی خاطرنشان 
کرد که محل برای بررســی حادثه رفع خطر 
و تحویل عوامل راهور داده شد. ملکی افزود: 
هر ســه مصدوم در صحنه و هنگام تحویل به 

اورژانس علایم حیاتی داشتند.

حادثه

ممنوعیت اخذ کرایه بیش از نرخ مصوب از سوی راننده های تاکسیوضعیت برگزاری مراسم حج و اربعین مشخص نیست
مهر: رئیس جمعیت هلال احمر گفت: درحال حاضر نمی توان درباره احتمال برگزاری مراسم اربعین حسینی و حج تمتع اعلام نظر کرد 

و باید منتظر تغییر شرایط در کشورهای میزبان بود.
کریم همتی، درباره آخرین وضعیت برگزاری مراسم حج و اربعین و حضور هلال احمر در این دو رویداد گفت: متاسفانه با توجه به شیوع 
ویروس کرونا و برقراری شرایط قرنطینه در کشورها، موانعی برای برگزاری این دو مراسم وجود داشته و برگزاری آن ها بستگی به شرایط 
کشورهای عربی و اعلام موضع کشــورهای میزبان دارد. رئیس جمعیت هلال احمر تصریح کرد: آمارهای اعلام شده از سوی عراق و 
عربستان صحیح و دقیق و نیست و شمار مبتلایان در این کشورها نیز روندی صعودی دارد؛ لذا برگزاری مراسم حج یا اربعین منوط به 

بازگشایی این دو کشور خواهد بود.

باشگاه خبرنگاران جوان: مدیرعامل سازمان تاکسی رانی شهرداری تهران در تشریح اجرای فاصله گذاری اجتماعی و ممنوعیت 
مسافرگیری بیش از سه مسافر در ناوگان تاکسی رانی گفت: نرخ مصوب کرایه هر مسافر بر مبنای فاصله گذاری اجتماعی است و 

راننده اجازه ندارد بیش از سه مسافر سوار و کرایه بیش از نرخ مصوب اخذ کند.
علیرضا قنــادان افزود: توصیه من به شــهروندان و مســافران ناوگان تاکســی رانی شــهرداری تهران این اســت کــه اگر با 
شــرایطی برخورد کردند که راننده بیش از ســه مســافر ســوار کرد یا قصد اخذ کرایه بیش از نرخ مصوب داشــت، مراتب را 
 جهت پیگیری به ســامانه 1۸۸۸ گزارش کنند. نرخ کرایه مصوب ســه مســافر است و کرایه چهارم بین ســه مسافر تقسیم

 می شود.

عکس خبر 
زندگیعشایرفارس

اگرچه مشغله های زندگی ماشینی این روزها به زندگی عشایری نیز رسوخ کرده و کوچ ماشینی جای خود 
را به کوچ سنتی سال های پیشین داده است، اما هنوز رگه هایی از زندگی سنتی و ایلی را میان طوایف عشایر 
فارس می توان دید که بیان گر عمق فرهنگ و زندگی سنتی عشایر این اقلیم است. »فارس« که مهد کهن 
آداب و آیین های فرهنگی ایران زمین است، جایگاهی برای زیست عشایر و کوچ و رفتن به ییلاق و قشلاق 

ایلات است. 

شهری

دانستنی های حقوقی

فارس: رئیس سازمان پیشــگیری و مدیریت بحران شــهرداری تهران از رصد رفتار گســل »مشاء« خبر داد. 
رضاکرمی محمدی، با اشاره به زلزله چهار ریشــتری که ظهرِهفتم خردادماه تهران را تحت تأثیر قرار داد، گفت: 
این زلزله در ادامه همان زلزله ۵.1 ریشتری بامداد جمعه 1۹ اردیبهشت ماه بود و طبق نظر کارشناسان به نوعی 
پس لرزه همان زلزله بود که روی همان گســل قبلی یعنی گسل مشاء به وقوع پیوســته است. وی با بیان اینکه 
رفتارهای گسل های پایتخت به طورمداوم از سوی مدیریت بحران رصد می شود، گفت: با توجه به حساسیتی که 
درمورد گسل مشاء وجود دارد، رفتار این گســل به طورویژه تحت رصد بوده و تمام لرزه های آن ثبت شده است. 
کرمی محمدی، درباره اینکه آیا می توان با توجه به رفتار گسل مشاء احتمال زلزله ای قوی تر در تهران را پیش بینی 
کرد، اظهارداشت: واقعیت این است که زلزله قابل پیش بینی نیست و هرآنچه درمورد وقوع زلزله گفته می شود اگر 
همراه با تاریخ و زمان دقیق باشد، قطعاً نادرست است. اما وقتی گفته می شود که احتمال وقوع زلزله وجود دارد، این 
یک گزاره مهم و قابل توجه است؛ چراکه اساساً با توجه به بررسی ها و اسناد به جامانده طی چندین قرن این احتمال 
وجود دارد که زلزله نسبتاً شدیدی در تهران رخ دهد. رئیس سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهرداری تهران 
ادامه داد: همین احتمال وقوع زلزله در تهران باید منجربه ارتقای آمادگی شهروندان شود. لازم است آموزش ها و 
بایدها و نبایدها از سوی خانواده و از طریق رسانه ها بارها مرور شود. اینکه صرفاً نگران زلزله باشیم و کاری نکنیم 

دردی را دوا نخواهد کرد، بلکه لازم است برای مواجهه با زلزله در تهران آماده باشیم.

شهرخبر: گاهی اوقات ممکن اســت زن برای دریافت جهیزیه خود و خارج کردن آن از خانه شوهر به مشکل 
بربخورد. درصورتی که لیست سیاهه تهیه نشده باشد یا در دسترس نباشد، با ارائه فاکتورها و حتی شهادت شهود 
بنا بر تشخیص دادگاه دعوای استرداد جهیزیه قابل اثبات است و می توان شوهر را توسط دادگاه مکلف به بازگرداندن 
جهیزیه کرد. در صورت ارائه سیاهه جعلی، شوهر می تواند مدعی باشد لیست سیاهه ای که زن ارائه کرده ساختگی 
بوده و در این صورت زوج می تواند از دادگاه تقاضای کارشناسی جهت صحت و سقم این موضوع داشته باشد. البته 
توجه به این نکته ضروری است که طبق رأی وحدت رویه دیوان عالی کشور داشتن قبض رسید جهیزیه ازدواج به 
تنهایی برای حق مطالبه نیست و زوجه باید ثابت کند که جهیزیه در منزل زوج باقی مانده است. برای سهولت در 

اثبات دعوا هنگام تحویل جهیزیه به مرد باید سیاهه و رسید تهیه شود و توسط شوهر به امضا برسد.

رئیس سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهرداری تهران:

بررسیرفتارگسلیکهمنجربه۲زلزلهاخیرتهرانشد

برایپسگرفتنجهیزیهچهبایدکرد؟

آگهی دعوت  مجمع عمومی عادی سالانه 
شرکت سروش سلامت اصفهان )سهامی خاص( ثبت شده به شماره 51349

رییس هیئت مدیره - دکتر سید محمد حسن امامی

بدینوسیله از کلیه صاحبان سهام شرکت دعوت می شود تا شخصاً یا توسط وکیل یا قائم مقام قانونی خود 
در جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه شرکت، که در تاریخ 1399/03/22 از ساعت 15 لغایت 17 در محل 
اصفهان، اتوبان آقا بابایی، نرسیده به پل تمدن، خیابان سپهر، شهرک سلامت اصفهان، فاز یک، طبقه سوم، 

کلینیک پورسینای حکیم برگزار می شود، حضور به هم رسانند. 
دستور جلسه: 

1- استماع گزارش هیئت مدیره و بازرس شرکت در مورد عملکرد شرکت 
2- تصویب عملکرد مالی و سود و زیان سال مالی منتهی به 1397/12/29 و 1398/12/29 

3- رای گیری و انتخاب هیئت مدیره، بازرسان اصلی و علی البدل شرکت

آگهـی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه صاحبان سهام 
شرکت فرمان خودرو سپاهان )سهامی خاص( به شماره ثبت 14905

 هیئـت مدیـره  شرکـت فرمان خودرو سپاهان

بدینوسیله از کلیه  سهامداران محترم شرکت و یا نماینده های قانونی آنها دعوت می گردد در جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه صاحبان 
سهام که راس ساعت 10 صبح مورخ 1399/03/24 در محل کارخانه واقع در شهرک صنعتی جی، خیابان یکم، فرعی ششم، پلاک 85 

برگزار می گردد، حضور به هم رسانند. 
1- بررسی و تصویب صورت های مالی سال 1398    دستور جلسه  مجمع عمومی عادی صاحبان سهام:  

3- انتخاب بازرس اصلی و علی البدل   2- انتخاب اعضای هیئت مدیره   
5- اعمال و اجرای ماده 124 لایحه اصلاحی قانون تجارت  4- انتخاب روزنامه کثیرالانتشار    

6- سایر مواردی که در صلاحیت مجمع عمومی عادی سالیانه باشد. 

آگهی فقدان 

86
22

95
ه: 

اس
شن

نسخه دوم قرارداد واگذاری شماره 8614 مورخ 78/8/23 مربوط 
به پلاک شماره 521 بلوک 224 به نام آقای علی شیرازی مفقود و از 

درجه اعتبار ساقط گردیده است. 

آگهـی مزایـده

سید جواد لقمانی - شهردار حبیب آباد 

چاپ نوبت اول: یکشنبه 99/03/11 
چاپ نوبت دوم: شنبه 99/03/17

نوبت اول

86
25

29
ه: 
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شن

شهرداری حبیب آباد در نظر دارد نسبت بهره برداری موارد به شرح زیر را از طریق آگهی مزایده 
عمومی به اشخاص واجد شرایط واگذار نماید، لذا از کلیه متقاضیان دعوت می شود جهت شرکت در 
مزایده و خرید اسناد مربوطه و بازدید از محل تا تاریخ 99/03/20 به امور مالی شهرداری حبیب آباد مراجعه نمایند. 

1- ساخت واحدهای تجاری از طریق یکی از روش های سرمایه گذاری 
2- بهره برداری باغ پسته 16 هکتاری شهرداری از طریق یکی از روش های سرمایه گذاری 

3- بهره برداری از باغ بانوان 
4- بهره برداری ساختمان خیابان شهید چمران 

5- بهره برداری مغازه شماره 4 جنب آتش نشانی 


